

Dear Partners,

Do not forget our international staff mid-week from March, the 20<sup>th</sup> till the 22<sup>nd</sup>, 2019, in all our different campuses.

Enclosed you will find the programmes of Economics Department. Do not hesitate to communicate them among your colleagues.

We have prepared a programme for international office coordinators (see in attachment). I will be very pleased to welcome you to HELMo to share practices.

Hope to see you in Liège on March. You can register via : <https://www.helmo.be/Profils/International/Registration-Mid-International-Week-March-2019.aspx>. (Registration deadline : February, the 21<sup>st</sup>, 2019)

All the best from Belgium.

Julie Guiot

HELMo

Head of international office

Mont Saint Martin 41

B-4000 Liège

+32 4 2206107

Julie Guiot

HELMo

Head of international office

Mont Saint Martin 41

B-4000 Liège

+32 4 2206107

Dear colleagues,

The Comenius Association and HELMo Haute Ecole Libre Mosane, Liège (Belgium) are happy to invite you to our **international staff week in the teacher training department**

## **Rethinking the classroom in times of superdiversity II**

**A seminar on how diversity and migrations change education**

This is for you if you work in education and if you feel migration has an impact on classrooms, on teachers and on education.

This is for you if you want to share how you deal with this widening diversity.

This is for you if you train teachers and if you need input on what is being done and needs to be done for teachers to feel better prepared.

**March 19<sup>th</sup> (evening) to 22<sup>nd</sup> (lunch)**

Information about the program, funding, accommodation and online registration can be found [here](#).

Please spread the news among your colleagues. And join the HELMo international staff week in the lively city of Liège.

The staff week will also run in several departments, other than our teacher training department. For the program in other departments, click [here](#) .

Really looking forward to sharing that international week with many of you. Register now !

A programme is also dedicated to international relations officers. Do not hesitate to register. We will be very pleased to welcome you to HELMo to share best practices for the management of Erasmus+ mobility. It would be a great opportunity to do some networking too.

Hope to see you in Liège on March 2019!

Chers collègues,

L'Association Comenius et HELMo Haute Ecole Libre Mosane, Liège (Belgique) sont heureux de vous inviter à notre **semaine internationale pour enseignants dans le département pédagogique**

## Repenser la classe multiculturelle II

### En quoi la diversité et les migrations changent-elles l'éducation

Ce séminaire est pour vous si vous êtes enseignant et si vous pensez que les migrations ont un impact sur les classes, sur le métier d'enseignant et sur l'éducation.

Ce séminaire est pour vous si vous souhaitez partager les bonnes pratiques pour gérer la diversité grandissante.

Ce séminaire est pour vous si vous êtes formateur d'enseignants et que vous voulez en savoir plus sur ce qui se fait et doit être fait afin que les enseignants soient mieux préparés.

**19 (soirée) au 22 mars (lunch)**

Vous trouverez les informations sur le programme, le financement, le logement et l'inscription en ligne [ici](#) .

N'hésitez pas à diffuser auprès de vos collègues. Et rejoignez-nous lors de cette semaine internationale HELMo dans la cité ardente de Liège. La semaine internationale se déroulera aussi dans divers départements, autres que notre département pédagogique. Pour le programme dans d'autres départements, cliquez [ici](#) .

Nous nous réjouissons vraiment de partager cette semaine internationale avec bon nombre d'entre vous. Inscrivez-vous dès maintenant !

Un programme est également prévu pour les coordinateurs des Bureaux des Relations internationales. N'hésitez donc pas, c'est une bonne occasion pour échanger, partager nos pratiques ou tout simplement nous rencontrer et envisager d'autres types de collaborations.

Au plaisir de vous rencontrer à Liège en Mars.

Julie Guiot  
HELMo

Head of international office  
Mont Saint Martin 41  
B-4000 Liège  
+32 4 2206107